
Politikerinitiativ / nytt ärende 
Inventering av Nackas Indikatorarter 
 
Nacka har ett gällande Miljöprogram, antaget av Kommunfullmäktige i mars 2016. I 
Miljöprogrammet finns ett antal mål och indikatorer mot vilka olika nämnder förväntas arbeta. Ett 
mål rör ”Ett rikt växt och djurliv” där en indikator berör Nackas sk indikatorarter ( dvs arter som 
indikerar goda förutsättningar för biologiskt mångfald). NTN är den nämnd som ansvarar för 
inventering av Nackas indikatorarter. Miljömålskommiten väntar på en inventering för att kunna 
sätta basår och nuläge, vilket givetvis är en förutsättning för att nämnden ska kunna ta fram 
aktiviteter, strategier och prioriteringar för att målet ska kunna uppnås. Enligt uppgift är ingen 
inventering gjord, inte heller är någon planerad, trots att 1;5 år gått sedan programmets antagande. 
 
Jag vill att nämnden ger enheten uppdraget att omgående adressera frågan genom att ta fram en 
plan för och inleda arbetet med inventeringen av Nackas indikatorarter. 
 
Peter Zethraeus (M) 
 
 
 


	Politikerinitiativ / nytt ärende
	Inventering av Nackas Indikatorarter

